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BioNtech boekte in 2020 een winst van 15 miljoen euro, in 2021 werd 
het 10,3 miljard euro.

Iedereen wijst met een beschuldigende vinger naar de energiesector omdat die
op een schandalige manier overwinsten boekt in tijden van crisis. Is het niet 
vreemd dat niemand zich lijkt te storen aan de manier waarop de farmacie zich
verrijkte tijdens de coronacrisis?

Nooit eerder in de geschiedenis werden vaccins tegen zo’n recordtempo 
ontwikkeld en verspreid. Nooit eerder in de geschiedenis boekten farmareuzen 
zo veel winst.

In 2020 boekte het Duitse BioNtech een winst van nauwelijks 15 miljoen euro. 
In 2021 10,3 miljard met een totale omzet van 18,9 miljard. Pfizer kreeg van 
corona een booster van 22,6 miljard en verdubbelde haar omzet in 2021 naar 
83,5 miljard euro. Moderna boerde ook niet slecht. De beurskoers van het 
aandeel steeg van 20 euro begin 2020 tot 450 dollar in september van vorig 
jaar. Het haalde in 2021 een nettowinst van 12,5 miljard euro. Het Brits-
Zweedse bedrijf Astra Zeneca, tot slot, draaide in 2021 41 procent meer 
omzet. De verkoop van het coronavaccin leverde 4 miljard euro winst op.

Mag je dan voorzichtig concluderen, dat het zou kunnen dat  nogal wat mensen
zijn die er belang bij hebben dat er nog een vaccinatieronde komt, zonder dat 
je wordt weggezet als wappie? Mogen we ons voorzichtig de vraag hoe het 
komt dat de EU-contracten – waarover von der Leyen in haar uppie ging 
onderhandelen – slechts gedeeltelijk openbaar zijn gemaakt?

Begin dit jaar uitte de Europese Ombudsvrouw Emily O’Reilly kritiek omdat er 
geen transparantie kwam over het sms-verkeer tussen Commissievoorzitster 
Ursula von der Leyen en Pfizer-CEO Albert Bourla. Recent kwam de Europese 
Rekenkamer met een doorlichting waaruit wederom bleek dat von der Leyen 
geen inzage wil geven in de onderhandelingen. De auditeurs noemen de onwil 
“hoogst ongewoon”. De Commissie bestelde voor de Europese lidstaten in 
totaal 1,8 miljard dosissen van het coronavaccin van Pfizer en BioNTech.

Europarlementariër Cristian Terheș stelt zich ook vragen. Hij stak recent een 
donderpreek af over de COVID-vaccinaties, nadat Pfizer-directeur Jeanine 
Small tijdens een hoorzitting bekende dat het vaccin nooit getest was op 
verspreiding van het virus. We citeren Terhes: “Mensen werden gedwongen 
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zich te laten vaccineren met het medische product om hun grondrechten te 
kunnen uitoefenen! (…) En nu, na meer dan een jaar, komen we erachter dat 
de speciale vergunning voor het in de handel brengen die ze hebben 
aangevraagd, het vaccin niet heeft getest om te zien of het de verspreiding 
van het virus tegenhoudt. Dus ik vraag het opnieuw, en wij vragen het 
opnieuw: wat proberen ze te verbergen?”
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